

《单词百科:subjoin是什么意思?subjoin怎么发音?subjoin的解释和用法》

英语单词subjoin是什么意思?subjoin怎么读?subjoin怎么发音?简答网为您整理了subjoin的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



subjoin怎么读

subjoin的读音:[ˈsʌbˈdʒɔɪn]

subjoin的意思

1、vt.增补, 附加;

subjoin的近义词

1、**suffix** n.后缀, 词尾;

subjoin的双语例句

1、Cooperate with universities is not just simply subjoin the main resources from the schools, research institutions and enterprises, but to create a system to combine the organic, to give new impetus to scientific and technological innovation.

产学研合作，不仅仅是简单的将学校、科研机构、企业等主体的资源进行简单的叠加，而是要形成一个系统，有机的进行结合，为科技创新提供新的动力。

2、Therefore, the banks should adjust the capital structure, enrich financing instruments, and subjoin the innovative business liabilities.

因此银行应该调整债务结构，丰富融资工具，增加创新性债务负债业务。

3、Due to info must attract receivers 'attention before it is accepted, and fancy infos always excited receivers' acceptance motivation, it is the best effective design to subjoin some redundance up with high entropic information.

传播要引起受众注意才有被接受的可能，而新奇的信息往往能够激活受众的接受动机，因此，熵值高的信息适当加上冗余信息应该是效果最佳的方案。

4、However, cut leaves subjoin the farming operations of the tobacco breeding, also increasing the probability of the spread of viral diseases.

然而剪叶增加了烟草育苗的农事操作，增大病毒病的传播几率。

5、Restudy on Dimension of Main Stadium of Beijing 2008 Olympic Games Reasoning on Conceiving of 60000 Fixed Seats+ Subjoin 20000 Temporary Seats

再论2008北京奥运会主赛场规模问题&6万个永久座席+2万个临时座席模式的设想论证

6、Subjoin for Optimum Nutrition WEB Questionnaire systems Design And Implementation

最佳营养增补学WEB问卷系统的设计与实现

7、Philosophy is a tool, further said, any philosophy must be useful tools. It is learning and using naturalistic empiricism that means we will subjoin a helper on the road of success.

哲学是工具，而且任何哲学都是有益的工具，学习、运用经验论，将让我们在成功的道路上增加新的助力。

8、Methods: Analyze all valuable information of diagnosis and treatment in HIS, subjoin some contents according to the characteristic of SARS, pickup data completely by

technology of database and statistical description.

方法：根据HIS中已有信息，分析对诊断治疗有参考价值的所有信息，结合SARS疾病特点增补部分内容，利用数据库技术与统计描述手段，完整全面提取数据。

9、And will you give yourself the trouble of carrying similar assurances to his creditors in Meryton, of whom I shall subjoin a list, according to his information.

是否也可以麻烦你就近向麦里屯的债主们通知一声？随信附上债主名单一份，这都是他自己说出来的。

10、With the increased levels of network technology, a large number of heterogeneous information widespread and subjoin the accesses to information channels.

随着网络技术水平的提高，大量庞杂的信息广泛存在，信息获取的途径日益增多。

11、And yet, when AC subjoin in culture medium, which by adjust element proportion and increasing microelement of promoting emergence, the embryoid's from was hastened, too.

活性炭加入培养基，通过平衡培养基中元素比例和增加促进出苗的微量元素而促进烟草花药培养胚状体的形成。

12、Study "Kinetic" painting is affixation of the originally concept and behaviour of the painting, is subjoin of modern painting space mode.

绘画的“动态性”研究是对原有绘画空间概念与行为的附加，是对当代绘画空间模式的补充。

13、The Manifestation of CT Scan on Infants with Cerebral Palsy (subjoin the Analysis of 205 Cases)

婴幼儿脑性瘫痪的CT表现（附205例分析）

以上是简答网为您整理的subjoin怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于subjoin

的用法、subjoin的释义、subjoin

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/subjoin>